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Referat fra d. 5. juni 2025, kl. 19.00 i Lokale 4 

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 1 i Sprotoften 

 

1. Valg af mødeleder: Bettina 

Valg af referent: Melissa 

Godkendelse af dagsorden. 

Tilstede: Bettina, Finn, Dorte, Katherina og Melissa.  

Fraværende: John og Johnny 

 

2. Beboer tid 

Alle beboere i afdelingen har mulighed for at møde fysisk op de første 15 minutter. 

Hvis man er forhindret, er man velkommen til at sende en mail. 

 

3. Meddelelser 

- Alle i bestyrelsen har fået deres t-shirt. 

- De er gået i gang med de nye p-pladser. 

- El-ladestanderen - forsinket i forhold til udmelding, men er på plads. 

 

4. Lokale 4/Aktivitetshuset 

- Hvem har ansvaret for at åbne til aktiviteter i juli? 

o Katherina, John, Bettina, Dorte og John. 

o Da det er sommer og vi kan bruge området udenfor ønskes der kongespil, keglespil og 

stigegolf. Melissa handler dette. 

 

5. Kommende arrangementer og evaluering af tidligere: 

- Evaluering 

o Fællesspisning d. 3. juni 2025 (Lone deltager) 

▪ Vi skal huske at sætte varmeskabet til, så det er varmt, når Lone kommer med 

maden. 

▪ Vi skal være mere tydelige i vores aftaler. 

▪ Der skal købes handsker i S og L. 

▪ Vi skal bruge en forlængerledning til varmeskabet. 

▪ Vi skal have tjekket op på rengøring.  

Bordene er ofte fedtede/beskidte og de sidste gange har der manglet 

toiletpapir også fra start. 

- Snobrød d. 23. august 2025 (tages på juli mødet) 

o Handle – Hvad og hvem? 

▪ Gelatinefri skumfiduser, kiks, ketchup, marmelade, saftevand 

o Hvornår mødes vi på dagen? 

o Andet? 

- Reservere huset til kommende arrangementer. 

o Huset er reserveret. 

 

6. Gennemgang af bestyrelsesfolder 

- Den er gennemgået og bliver delt ud til beboerne, i deres postkasser, 2 mdr. efter indflytning, 

så de lige kan lande. De er før forsøgt omdelt fysisk, men det tog rigtig meget tid, da der ofte 

ikke blev åbnet og listen blev bare længere og længere. 
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7. Afdelinger på tværs 

- Hele bestyrelsen er meldt til. 

- Vi ønsker os et møde om god kommunikation. 

 

8. Repræsentantskabsmødet 

- Vi synes der var en del fejl i beretningen. Som hvornår referatet skal være ude, hvem der har 

nedsat gruppen der forsøgte sig med arrangementer på tværs af afdelingerne, men nu kun står 

for sommerfesten. (som desuden ikke længere er en gruppe, men én person.) 

- Bettinas forslag om deltagelse af suppleanter, uden stemmeret, til repræsentantskabsmødet fik 

god opbakning, men desværre én fra at blive vedtaget. Mødte ikke opbakning fra 

Organisationsbestyrelsen, trods der i forvejen er rigtig mange suppleanter med fra de 

afdelinger, der er repræsenteret der i. 

- Gæster blev som noget nyt adskilt fra resten af forsamlingen. 

 

9. Næste møde: 

- Bestyrelsesmøde d. 3. juli 2025. 

 

Med venlig hilsen 

Melissa Meulengracht 


